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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit kívánnak tenni annak érdekében, hogy minél több
magyar diák részesüljön a tartalmas nyári vakáció élményéből? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

Végtelenül elszomorító, és a hazai szociális nehézségekről igen sokat mondó adat, hogy tavalyhoz
képest 17 százalékkal csökkent a belföldi vendégéjszakák száma. Mindez azt jelenti, hogy még a
középosztályhoz  tartozó  polgárok  jelentős  része  számára  is  egyre  kézzelfoghatóbbá  válik  a
lecsúszás. Szomorú hozadéka ennek, hogy nagyon sok – az előző évhez képest még több - olyan
gyermek lesz hazánkban, aki nem jut el sehova sem nyaralni. Nem csak a családjával, hanem az
osztálytársaival  sem,  hiszen  egyre  több  szülő  kap  olyan  értesítést  gyermeke  iskolájától,  hogy
az Erzsébet-táborra  beadott  pályázatuk  a  sikeres  elbírálás  után  az  idei  tanévben  ún.  várólistára
került. Magyarán kevés a szabad hely, a kapacitások beteltek, csak egy esetleges lemondás után
szabadulhatnak  fel  helyszínek  és  időpontok.  Így  viszont  teljes  a  bizonytalanság.  A szervezést
ilyenformán  lehetetlen  megoldani,  gyakran  elállnak  a  táboroztatástól. Talán  nem  kell
hosszadalmasan  ecsetelnem,  hogy  milyen  csalódással  jár  ez  a  gyerekek  részéről,  s  milyen
megoldhatatlan nehézség elé állítja azokat a rosszabb anyagi helyzetben lévő családokat, ahol nincs
más lehetőség arra, hogy gyermekük pár napot mondjuk a Balaton partján tudjon eltölteni.

Feleslegesnek érzem, hogy nekikezdjek felsorolni azokat a projekteket, ahonnét forrásokat lehetne
átcsoportosítani  a  diákok  nyári  táboroztatásának  megtámogatására.  Ezekkel  Önök  is  tisztában
vannak.

Tisztelettel kérdezem, hogy az eddigieken túl, milyen konkrét intézkedéseket kívánnak tenni annak
érdekében, hogy növeljék a tartalmas nyári vakáció élményében részesülő gyermekek számát?

Várom érdemi válaszukat!


